
Protokół posiedzenia Zarządu 

 

z dnia 22.11.2018 o g.18.30 w budynku na Traktorzystów 16. 

 

 

Zarząd: 

 

Jacek Szostakiewicz 

Oles Yakymiv 

Radosław Pacuk  

Iryna Yakymiv – głosowała w trybie korespondencyjnym 

Karol Pawlak - głosował w trybie korespondencyjnym 

 

Dyrekcja: 

Elżbieta Rakoczy  

Małgorzata Lipska 

  

 

1. Sprawozdanie finansowe 25 SKT STO za rok obrotowy 2017/18 

2. Sprawozdanie finansowe Zespołu Szkół za rok obrotowy 2017/18 

3. Sytuacja finansowa Zespołu Szkół.  

4. Sprawy lokalowe. 

5. Preliminarz budżetowy Zespołu Szkół na rok szkolny 2018/19.   

6. Przygotowanie do Zwyczajnego Walnego Zebrania Członków Koła (ewidencja 

członków Koła, kompletność dokumentów z tym związanych, składki członkowskie 

etc.) 

7. Sprawy różne 

 

 

Ad. 1 

Zarząd Koła postanowił Uchwałą 11/2018 zatwierdzić sprawozdanie finansowe 25 SKT STO 

za rok obrotowy 2017/18.  

Głosowało:  5 osób 

Za:               5 osób 

Przeciw:      0  osób 

Wstrzymało się: 0 osób.  

 

Ad. 2 

Zarząd Koła postanowił Uchwałą 12/2018 zatwierdzić Sprawozdaniu Finansowym Zespołu 

Szkół STO za rok obrotowy 2017/18 

 

Głosowało:  5 osób 

Za:               5 osób 



Przeciw:      0  osób 

Wstrzymało się: 0 osób.  

 

Uchwały Zarządu o numerach 11/2018 oraz 12/2018 wraz załączonymi  dokumentami 

zostaną przekazane do Komisji Rewizyjnej Koła.   

 

Ad. 3  

Z przedstawionych przez P. Dyrektor E. Rakoczy podczas posiedzenia Zarządu dokumentów 

wynika, że sytuacja finansowa Szkoły jest  stabilna. 

Ze względu na to, że uczniowie naszego Zespołu Szkół praktycznie nie otrzymują stypendiów 

ze strony ZG STO, zostały omówione możliwość utworzenia Szkolnego Funduszu 

Stypendialnego, jego parametry oraz zasady wykorzystania.    

W związku z tym, że w roku szkolnym 2018/19 Szkołę opuszczają dwa roczniki, 

przegłosowana została uchwała nr 14/2018 w sprawie procesu rekrutacyjnego na rok szkolny 

2019/20 

Głosowało:  5 osób 

Za:               5 osób 

Przeciw:      0  osób 

Wstrzymało się: 0 osób.  

 

Oprócz zgody na rekrutację do klas 0 uchwała nr 14/2018 stwarza możliwości dla  

dodatkowej rekrutacji do klasy 1 oraz 4.  

Z przedstawionej przez P. Dyrektor M. Lipską informacji wynika, że realizacja projektów 

partycypacyjnych odbywa się zgodnie z harmonogramem.  

Została omówiona organizacyjno-finansowa formuła działalności poradni psychologiczno-

pedagogicznej Kompas.  

Zostało omówione pismo rodziców odnośnie warunków rozwiązania umowy edukacyjnej.  

 

Ad. 4  

Została omówiona sytuacja w związku z brakiem ogrzewania na DW. 

Zarząd wspólne z Dyrekcją zwróci się do właścicieli budynku w celu zniwelowania strat 

wynikających z braku ogrzewania . 

Zostały omówione propozycje poprawy warunków lokalowych, które zostały złożone naszej 

Szkole.  

 

Ad. 5 

Przegłosowano uchwałę Nr 13/2018 o zatwierdzeniu preliminarza budżetowego na rok 

szkolny 2018/19. 

Głosowało:  5 osób 

Za:               5 osób 

Przeciw:      0  osób 



Wstrzymało się: 0 osób.  

 

Ze względu na odwołania Zarządu Koła od uchwały1386/18 ZG STO z dnia 30 czerwca 2018 

do Zwyczajnego Krajowego Zjazdu Delegatów  STO została przegłosowana uchwała Nr 

15/2018 w sprawie odpisów od przychodów z czesnego Zespołu Szkół  na finansowanie 

działalności statutowej oraz  pokrycie kosztów administracji Towarzystwa. 

 

Głosowało  5 osób 

Za               5 osób 

Przeciw       0 osób  

Wstrzymał się 0 osób. 

 

Ad. 6 

Została ustalona kolejność działań przygotowawczych  do Zwyczajnego Walnego Zebrania 

Członków Koła. 

Przeanalizowano sytuację ze spłata składek członkowskich oraz zaproponowano działania, 

które powinny ją poprawić. 

 

Ad .7  

Omówiono przygotowania Szkoły oraz plan działań w okresie przerwy świątecznej. 

 

 

Protokół sporządził Radosław Pacuk 

 


